
 

  

       
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  ZAMET 
       VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/33 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-10 
Rijeka,  25. svibnja 2021. 

                                  
ZAPISNIK 

SA 22. SJEDNICE VMO 
 

22. sjednica VMO Zamet, održana je u utorak 25. svibnja 2021. godine  s početkom u 18,00 sati u 
prostorijama MO Zamet, Trg riječkih olimpijaca 3, Rijeka.     
 
Nazočni: 

- Ivica Pretnjača, predsjednik VMO 
      - Vojmir Turak, zamjenik predsjednika VMO 
      - Željko Dugić, član VMO 

- Nikica Lenac, član VMO 
- Alenka Srdoč, članica VMO 
- Milorad Sumrak, član VMO 
- Dražen Kalanj,referent za mjesnu samoupravu, tajnik VMO 
 

Sjednici nisu bili nazočni:   
 
      - Srđan Srdoč, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio Predsjednik Vijeća Ivica Prtenjača i pozdravio nazočne te utvrdio da je na 
sjednici nazočan potreban broj članova vijeća te da vijeće može nastaviti s radom.  
 
Usvajanje Zapisnika sa 21. Sjednice Vijeća Mjesnog odbora Zamet od 27. travnja 2021.godine 

-Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Potom je Predsjednik vijeća predložio dnevni red za današnju sjednicu koji glasi:   
 
DNEVNI RED: 
 

1. Komunalna problematika 

2. Razno 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 
AD 1 
Predsjednik vijeća obavijestio je Vijeće da je od strane OGU za komunalni sustav pristiglo izvješće 
o realiziranim prijelaznim radovima komunalnih prioriteta iz 2019. u 2020.godinu te izvješće o 
realizaciji komunalnih prioriteta utvrđenih planom za 2020.godinu. Realizacija je prikazana po 
pojedinačnim zahvatima i po nositeljima poslova odnosno komunalnim i trgovačkom društvima. 
Potom informira vijeće o nastavku izvršenja komunalnih prioriteta za 2021. godinu pa je tako iz 
područja nadležnosti Direkcije zajedničke komunalne djelatnosti od 14 zahvata učinjeno 8 te da se 
očekuje kontinuirani nastavak izvođenja svih prioriteta. 
 
 
1/2 
  
 



 

  

 
 
Potom je izvijestio kako su proslijeđeni zaprimljeni zahtjevi i poslane prijave radi komunalnih 
oštećenja i nereda kako slijedi 
 
-kvar javne rasvjete: V.M.Lenca 53,Marjana Vičića 6,M.Stepčića 24 
-orezivanje i šišanje vegetacije Braće Mohorić 4 
-krupni otpad: Bože Vidasa 7, Baredice 8,B.Fućak 25, V.M.Lenca 29,Dječje igralište B.Cetina 2-
4,P.Jurčića 4,B.cetina 16, B.Vidasa 12,B.Baćić 1, Ludvetov breg 34, P.Jurčića 31 
-oštećeni spremnici:B.Cetina 16, ć.Kosovela 5 
-prometni upit u vezi ležećih policajaca na spoju Ulica Braće Cetina i A.Pilepića  
-prometni znakovi:B.Vidasa 7, B.Cetina-A.Pilepića, Obitelji Sušanj-IĆBeli 
-oštećenje dj.igrališta: B.Vidasa 7, kog Zametskog groblja 
-nogostup orastao zelenilom IĆBeli 8-8b 
-oštećen betonski rubnjak B.Fućak 4 
-oštećena šahta VM Lenca 45 
-oštećen nogostup B.Fućak 17 
 
Nadalje ističe kako su na području MO Zamet evidentirana tri veća deponija krupnog otpada za 
koja nadležne gradske službe imaju saznanja te su za neka i pokrenuti odgovarajući postupci 
stoga predlaže da se uputi zahtjev za odvoz i sanaciju tih deponija kao i da se razmotri mogućnost 
postave „lažnih“ kamera kako bi se budući počinitelji pokušali odvratiti od nepropisnog odlaganja 
smeća. 
Nadalje ističe kako je tijekom mjesečnog dežurstva predsjednika VMO za svibanj mjesec 
zainteresirana sugrađanka iz Petra Jurčića 7 zamolila za odvoz pokošene trave sakupljene u 
vrećama oko zgrade te za orezivanje stabala koje prijete zgradi i parkiralištu. 
 
G. Turak ističe prijedlog da se uputi zahtjev za uklanjanje stabala koja su urasla u nogostup Ulice 
Braće Monjac (južni nogostup od kbr 4-10) koja ometaju slobodno služenje nogostupom a prijete i 
instalaciji na stupovima duž ulice. 
 
G.Dugić predlaže da se Spomen obilježje poginulim hrvatskim braniteljima iz Domovinskog rata 
postavljeno na Trg riječkih olimpijaca tokom prošle godine učestalije čisti i održava od strane 
nadležnih službi s obzirom da je takvo što potrebno zbog posebnosti spomen obilježja koje je 
postavljeno polegnuto na kosini i zemljano-kamenoj podlozi koje okružuje vegetacija te dolazi do 
onečišćenja zemljom i raznom ambalažom. 
 
Gđa. Srdoč predlaže da se zatraži hortikulturno uređenje i održavanje ulaza u Zametsku pećinu 
jedinstvenu znamenitost na području našega grada koja je trenutno dosta zapuštenog izgleda.  
 
Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Vijeće prihvaća informacije po ovoj točci dnevnog reda. 
OGU za komunalni sustav uputiti će se: 
Prijedlog za odvoz i sanaciju triju deponija krupnog otpada (Ulica Braće Cetina, Petra Jurčića i 
Marijana Stepčića) te postavu „lažnih“ kamera na navedenim lokacijama. 
Prijedlog za uklanjanje stabala na južnom nogostupu Ulice Braće Monjac nasuprot kbr. 4 – 10. 
Prijedlog za učestalije održavanje Spomen obilježja poginulim hrvatskim braniteljima iz 
Domovinskog rata sa područja MO Zamet na Trgu riječkih olimpijaca. 
Prijedlog za hortikulturno uređenje i održavanje ulaza u Zametsku pećinu. 
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AD 2 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
Sjednica je završila u  19,00 sat. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar-referent za mjesnu samoupravu Predsjednik VMO Zamet: 
Dražen Kalanj                                                                                      Ivica Prtenjača 
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